
Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 20. april 
17:00-19:00 
Invitation sendes ud umiddelbart før mødet  
Fraværende: Claus 
Til stede: Karsten, Brian, Michael, Sanne, Marlene, Rikke, Søren, Lone, Charlotte, 
Jannick, elevrådet 
 
Meddelelser/oriente
ring 
Ledelsen: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Status COVID og 
genåbning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Personalesituation 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Afgangseksamener og 

Forvaltningen har lavet et skriv som 
ligger på Aula. Vi vil kigge på de 
bedste løsninger for den kommende 
periode. Vi venter på en præcisering 
af retningslinjer.  
 
Vi har meldt ud, at vi har en positiv 
elev i førskolen - eleven har ikke 
været i skole siden fredag d. 16/4.  
 
Aula og KMD-elev har været en 
udfordring den seneste uges tid. 
Systemerne har ikke fungeret 
optimalt, og derfor var elevernes 
skemaer ikke tilgængelige på Aula.  
 
I specialafdelingen er vi på 88 børn 
for kommende skoleår. Vi får mange 
1. - 3.klasseselever. Vi kigger ind i 
en ny klassefordeling. Vi kigger også 
på et nyt valgfag, som går på tværs 
mellem almen og special. Her vil vi 
gerne fokusere på praktiske fag 
såsom: håndværk og design, 
værkstedsundervisning samt dansk 
og matematik, da dansk og 
matematik er adgangsgivende til 
ungdomsuddannelserne.  
 
I almenafdelingen har vi en 
medarbejder som går på pension pr. 
30/4. Vi har dækket dansk frem til 
sommerferien. Vi har en medarbejder 
som går på pension til august. Vi er i 
gang med fagfordeling for kommende 
skoleår, og hermed vi vil se nærmere 
på eventuelle stillinger som skal slås 
op.  Ansættelsesudvalg: TR fra 
almen, LC og HIL og 2-3 fra 
skolebestyrelsen (Rikke R., Marlene, 
Brian). 
 
Skriftlige prøver fra d. 3/5 - 5/5 på 
9. årgang. Vi afholder dimission d. 
22/6. Form og indhold er afhængig af 
retningslinjer og forsamlingsforbud. 

45 
min. 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Personale – almen 
og special: 
 
 
 
Tillidsvalgte – 
almen og special: 
 
Forældrevalgte: 
 

dimission  
Prøver lige om lidt 
 
 
 
Afvikling af virtuel aften 
med 9. årgangs forældre 
 
Kommende skoleårs 
planlægning inkl. 
elevtal, klassedannelser, 
timefordelingsplan. 
 
 

Nærmere information kommer.  
 
Vi havde stort fremmøde til det 
virtuelle infomøde om 
afgangsprøverne. Forældrene får et 
skriv inden mundtlige prøver starter.  
Føvling og Glejbjerg leverer færre 
elever end planlagt. Vi har en del 
elever som skal på efterskole i fase 
3. Vi har 26 elever i førskolen.  
 
I kommende skoleår vil vi køre med 
45 minutters lektioner.  
 
Lærerne har stemt ja til OK21. Vi er 
galde for den tidlige opstart med 
fagfordeling i specialafdelingen. 
Personalet føler sig hørt. Vi er trygge 
ved afdelingslederens måde at 
håndtere hverdagen på.  
 
Personalet glæder sig til 
fagfordelingen og omstruktureringen 
for kommende skoleår.  
 
 
Ønske om nuværende skemaer i 
printudgave.  
 
Ønske om et forældreskriv i forhold 
til den kommende afgangsperiode.      
 
 
 
 
 
 
 
 

Elevråd Motion og bevægelse i 
løbet af skoledagen 

Eleverne skal bevæge sig i 
løbet af skoledagen: 7. og 8. 
årgang ønsker meget mere 
bevægelse som en del af den 
fagfaglige undervisning. 
Hermed ønsker eleverne også 
et tættere samarbejde med 
lærerne omkring bevægelse i 
undervisningen. Vi skal have 
fokus på bevægelse som en 
naturlig del af undervisningen, 

10 
min 



 
 
Ref: Hirma Ljeskovica Bektas  
 
 
 

hvor eleverne også kan 
komme med forslag, og evt. 
stå for noget bevægelse/brain 
breaks.  
 

Fra årshjulet Planlægning samt 
afholdelse af 
skolebestyrelsens 
årsberetning  

Skriftlig årsberetning som 
sendes ud til forældrene. 

25 
min  

Evt.  
Punkter til næste 
møde 

 Gennemgang af den skriftlige 
årsberetning. 
 

Evaluering af bestyrelsesmøder 
og bestyrelsesarbejdet. 
 

Vi håber på et fysisk 
skolebestyrelsesmøde d. 20/5. 

5 
min 


